

Date: 23 March 2022

التاريخ: 23 مارس 2022م

After Compliments

تحية طيبة وبعد ،،،

Subject: Nomination for the Board of Directors Membership

الموضوع: المترشح لعضوية مجلس الإدارة

Ahli Bank SAOG is pleased to inform the shareholders that the candidate mentioned below has submitted a nomination form to fill the vacant seat for the membership of the Board of Directors along with a brief profile of the candidate. The Annual Ordinary General Meeting will be held on Sunday, 27 March 2022:

يسر البنك الأهلي ش.م.ع. إفادة المساهمين الكرام ان المترشح أدناه قد تقدم بطلب شغل المقعد الشاغر لعضوية مجلس الإدارة مع نبذة مختصرة عن المترشح، كما أن إجتماع الجمعية العامة العادية السنوية سيعقد يوم الأحد الموافق 27 مارس 2022م :

Wajid Ali Khan - Non Independent

واجد علي خان، (غير مستقل)

Holds an M.P.A (Finance) from Quaid-e-Azam University, Islamabad. Group Head of Corporate Banking, Ahli United Bank, Bahrain. Board Member of Ahli Real Estate Co, Member of Islamic Banking Committee of Bahrain Association of Banks and Board of Trustee of the Waqf Fund. He has 28 years' of diversified experience in banking.

حاصل على درجة الماجستير في إدارة الأعمال (تخصص مالية) من جامعة القائد الأعظم بإسلام أباد. وهو رئيس مجموعة الخدمات المصرفية للشركات، بالبنك الأهلي المتحد، البحرين. وعضو مجلس إدارة في شركة الأهلي العقارية، وعضو لجنة الصيرفة الإسلامية بجمعية المصارف البحرينية وعضو مجلس أمناء صندوق الوقف، كما أن لديه 28 عاما من الخبرة في القطاع المصرفي.

With regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير

Habib Murtadha Al Hamaid
Corporate Secretary &
Investor Relations Officer



حبيب بن مرتضى آل حميد
أمين سر مجلس الإدارة
ومسؤول علاقات المستثمرين

Ahli Bank S.A.O.G
P.O Box 545, PC 116,
Mina Al Fahal, Sultanate of Oman
Tel: (+968) 24577000
Fax: (+968) 24568001

البنك الأهلي ش.م.ع.
ص.ب. ٥٤٥، الرمز البريدي 116
ميناء الفحل، سلطنة عمان
هاتف: ٢٤٥٧٧٠٠٠ (+٩٦٨)
فاكس: ٢٤٥٦٨٠٠١ (+٩٦٨)

info@ahlibank.om | www.ahlibank.om